
Protokoll styremøte 3-2024 
 
Møtte: Jan Gjennestad, Ingerid Lærum Roll-Lund, Sindre Hindenes, Hanne Gudim (teams) og Andreas 
Wassberg (teams) 
 
Ikke møtt: Julie Mari Eikås Jenssen 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark 
Tid: Onsdag 06.03.24 19.15  
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

Protokollen er godkjent og blir signert på neste styremøte. 

 

2. Sette dato for neste styremøte 

Neste møte blir satt etter generalforsamlingen er gjennomført. Forbundssekretær sender ut 

forslag på dato. 

 

3. Økonomi og budsjett 

Forbundssekretær gjennomgår regnskap for 2023 og budsjett for 2024 sammen med styret.  

 

Vedtak: Styret godkjenner regnskap for 2023 og budsjett for 2024. 

 

4. Årsrapport og aktivitetsplan 

Styret gjennomgår årsrapport og aktivitetsplan. Det blir gjort litt endringer på 

aktivitetsplanen. 

 

Vedtak: Styret godkjenner årsrapport og aktivitetsplan. 

 

5. Ponniutvalg 

Styret har enda ikke fått satt ned et nytt ponniutvalg. Det er laget terminliste for de første 6 

månedene. 

Styret har også fått samarbeid med aktivitetstall på Haugaland, slik at det blir kjørt 2 løp 

annenhver kjøredag istedenfor 1 løp hver kjøredag. På denne måten blir det flere ponnier 

som starter.  

De som satt i det forrige ponniutvalget, har vedtatt å kjøpe en løpsvogn som de kan låne ut til 

løp eller trening. Nå er det en privatperson som skal selge sin løpsvogn og det er da spørsmål 

om det er mulig å kjøpe denne istedenfor å kjøpe ny.  



 

Vedtak: Jan Gjennestad og Julie Mari Eikås Jenssen tar ansvar for å kalle inn til et møte med 

ponnigjengen slik at vi får begynt prosessen med å sette ned et nytt ponniutvalg.  

 

Vedtak: Styret står ved tidligere vedtak om kjøp av ponnivogn. 

 

6. Premiekjøring Voss Tråvlag 

Voss Tråvlag ønsker å kjøre flere løp enn oppsatt og ønsker bistand fra forbundet.  

 

Vedtak: Styret tar dette videre med DNT. 

 

7. Årets travlag/ildsjel/hederstegn 

Styret diskuterer flere navn til årets ildsjel og hederstegn. 

 

Vedtak: Saken er unnlatt offentligheten 

 

8. Eventuelt 

Sak til aktivitetstall: Forslag å tilby aktivitetstallen til å være premie til loddsalg. 

Vedtak: Sender over saken til aktivitetstall.  

 

Sak om treningsforhold: Arna Travlag savner tilbakemelding på treningsforhold på BT.  

Vedtak: Da saken ble sendt inn, ble den sendt videre til BT og travlaget fikk svar derfra. 

Dersom dette er en ny klage, må denne sendes inn på nytt via travlaget. Forbundssekretær 

gir travlaget beskjed. 

 

Ny fagdag: Styret diskuterer ny fagdag i august og travhestens dag. 

Vedtak: Tar denne saken opp igjen på neste styremøte 

 

 

Referent: Forbundssekretær Lisa Pickersgill  

 



 

 

Jan Gjennestad   Ingerid Lærum Roll-Lund 

 

 

 

   Hanne Gudim             Sindre Hindenes             Andreas Wassberg 

 
 
 
 


